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7 Příloha – Rozhovor se starostou obce Nová Ves – Jiřím Melicharem 

 

1. Kdy bude probíhat příprava rozpočtu obce Nová Ves na další rok? 

 

Příprava rozpočtu obce probíhá vždy kolem listopadu. 

 

2. Kdo připravuje rozpočet obce? 

 

Starosta obce a účetní obce. Účetní má přístup do všech dat. Zastupitelstvo poté schvaluje 

rozpočet obce. 

 

3. Jaké jsou plány do budoucna a kde lze získat více finančních prostředků pro rozvoj obce? 

 

Jediná možnost je rozpočtové určení daní (RUD) a dotační tituly.  Musíme zvětšit kapacitu 

mateřských školek podle Českého statistického úřadu. Každý rok to musím kontrolovat. 

Jestli dětí budou ubývat, tak ze školky uděláme kulturní místo. Nejdůležitější dokument na 

plány do budoucna je plán rozvoje obce sestavený na 10 let dopředu (2016-2026). Plánu 

rozvoje obce se účastnilo 160 lidí. Má tudíž vypovídající hodnotu. Plán rozvoje obce se 

sestavuje, aby se obec řídila dle požadavků lidí, aby lidé žili v obci spokojeně. Je to papírová 

korespondence, co si lidé přejí do budoucna změnit. Nejbližší plán je škola v Měšicích a 

škola v Bášti. Škola v Bášti se bude stavět pravděpodobně letos na podzim. V roce 2024 

musí být otevřená. V Měšicích se bude stavět příští rok. Školy jsou svazkové. 

Dalším plánem je, aby všechny autobusy jezdili až do Nové Vsi kvůli větší bezpečnosti a 

úspory času. Obec také plánuje výstavbu alejí. 

 

4. Zajímají se občané o rozpočet své obce? 

 

Rozpočet je zveřejněný elektronicky. Jestli se zajímají občané to já moc nevím, ale spolky 

se zajímají u nás se zajímá hlavně sokol a fotbal. Potřebují od nás finanční prostředky na 

dresy, trenéry, pomůcky na trénink, údržbu a tak dále. 

 

5. Na jaké největší projekty obec dokázala našetřit finanční prostředky díky dobrému 

hospodaření rozpočtu? 

 

Na mateřskou školku. Na první mateřskou školku jsme museli vynaložit své našetřené 

peníze.  

 

6. Hospodařila obec někdy dle rozpočtového provizoria? 

 

 Ne nikdy obec nehospodařila dle rozpočtového provizoria. 

 

7. Jste spokojený s hospodařením obce?  

 

Asi jsem spokojený. Hospodaříme v rámci možností dle požadavků zadluženosti 

ministerstva financí. Jsme malá obec. Mohli bychom více šetřit, ale potřebujeme 

samozřejmě zajistit rozvoj obce, což stojí hodně peněz. 
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8. Jaké jsou největší příjmy obce? 

 

Největší příjmy obce jsou daňové příjmy, a to konkrétně odvody daně z přidané hodnoty a 

také daň z nemovitosti.  

 

9. Jaké jsou největší výdaje obce? 

 

Jednoznačně školství. Největší finanční prostředky plynou do Líbeznic. Obec Nová Ves má 

podíl na škole. 

 

10. Jsou lidé žijící v obci spokojený? 

 

Občané obce si obec chválí. Je zde příjemné prostředí a obec se každý rok rozvíjí. Lidé zde 

žijí klidný život. Děláme vše proto, aby zde lidé byli spokojený. 
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